

校長評核
ASSESSMENT BY SCHOOL PRINCIPAL

申請人姓名 (全名)

Name of Applicant (in Full) :

擬於境外修讀的學位

Degree to be Pursued outside Hong Kong :

甲. 申請人在本學年和上一學年的校內學業表現 (必須填寫)

A. Internal school academic performance of the applicant in current and previous academic years (Mandatory)

申請人於2017/18學年(本學年)入讀的級別

Level of Applicant's studies in 2017/18 (current academic year) :

(若未有確實的成績，可填寫預計的學業表現)

(predicted academic performance is acceptable in case actual result is not yet available)

全級名次

Overall rank in Form:

(名次)
(Rank)

/

(全級學生人數)
(No. of Students in Form)

(全級排名最前的____%)

(top _____ % in form)

申請人於2016/17學年(上一學年)入讀的級別

Level of Applicant's studies in 2016/17 (previous academic year) :

全級名次

Overall rank in Form:

(名次)
(Rank)

/

(全級學生人數)
(No. of Students in Form)

(全級排名最前的____%)

(top _____ % in form)

乙. 預計申請人按現時課程參加即將舉行的公開考試可考獲的成績 (必須填寫)

B. Prediction of grades the applicant would attain in the coming public examination for his/her current curriculum (Mandatory)

年份

Year :

考試

Examination :

考試機構

Examination Authority :

科目 Subject (如適用，請註明程度) (please specify the level, if applicable)	等級/分數 Grade/Mark	科目 Subject (如適用，請註明程度) (please specify the level, if applicable)	等級/分數 Grade/Mark

註: 就國際預科文憑的考試，請列明申請人應考各科目的程度，並分別預計其可於「知識理論」及「拓展論文」考獲的成績。

Note: In respect of the examination of the International Baccalaureate (IB) Diploma Programme, please list the levels of all the subjects and include the predicted marks for the "Extended Essay" and "Theory of Knowledge" respectively.

重要注意事項:

以上填寫的申請人預計考獲成績將成為獎學金計劃遴選過程中的重要考慮因素之一。

Important Note:

The predicated grades filled out above in respect of the applicant will be a key factor to be taken into account in the selection process under the HKSES.

丙. 對申請人的評語 (包括長處、短處、學習能力、性格、報讀有關課程的資格、是否適合代表香港出國留學等) (可選擇填寫)

C. General remarks on the applicant (including his/her strengths, weaknesses, academic ability, personality, qualifications for the proposed study, suitability as a representative of Hong Kong to study abroad etc.) (Optional)

--

校長姓名 Name of School Principal		#博士 <input type="checkbox"/> /先生 <input type="checkbox"/> /女士 <input type="checkbox"/> /小姐 <input type="checkbox"/> # Dr <input type="checkbox"/> / Mr <input type="checkbox"/> / Ms <input type="checkbox"/> / Miss <input type="checkbox"/>
中學名稱 Name of Secondary School		
通訊地址 Correspondence Address		
電話號碼 Tel no	傳真號碼 Fax no	學校蓋章 School Chop
電郵 Email		
簽署 Signature		
日期 Date		

請在適當方格內加上“√”號。

Please insert a “√” in the appropriate box.

此表格可由學校直接以電郵方式向香港卓越獎學金計劃秘書處(hkses@edb.gov.hk)提交。

This form can be submitted directly by the School to the HKSES Secretariat via e-mail at hkses@edb.gov.hk.